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Протокол 

№ 62 

от извънредно заседание, състояло се на 14.10.1999 г. 

присъстващи: Ал. Томов, доц. Г. Лозанов, Св. Божилова, Д. Коруджиев, 
проф. Т. Жечев, Ал. Иванов, доц. Нели Огнянова и Иво Драганов 

Дневен ред 

1. Статия на Светлана Божилова "Лицензирането на ефирните медии" в 
Бюлетина на НСРТ и възраженията на доц. Нели Огнянова. 

2. Изискванията по чл. 33 ал.10 от ЗРТ за лицензирането, подготвени от 
проф. Владков. 

По точка "първа" 

Св. Божилова изказа мнение, че всеки член на Съвета трябва да има 
възможност да изразява своето мнение на страниците на бюлетина. България е 
единствената страна от Източна Европа, в която процедурата по 
лицензирането се осъществява от два държавни органа. Според нея ЗРТ е 
хармонизиран с европейското медийно законодателство, но предвид двойното 
лицензиране създава затруднения. 

Иво Драганов се изказа в смисъл, че Бюлетина трябва да бъде с 
информационен характер, по смисъла на ЗРТ, и в него трябва да се публикуват 
решенията на Съвета, а не лични мнения и позиции. 

Доц. Огнянова протестира срещу оценките на Европейската общност и 
Съвета на Европа, за които се пише в статията на Св. Божилова. Те не 
отговарят на истината и са от 1998 г. "От тогава до сега много неща са 
променени" и в потвърждение на своята теза Нели Огнянова показа доклада на 
Европейската комисия от 13.10.1999 г. и положителната оценка за 
хармонизацията на българското медийно законодателство по отношение на 
лицензирането. "Най-малкото този текст бие по авторитета на НСРТ", каза доц. 
Огнянова. 

Д. Коруджиев каза, че не разбира суетата на някои от членовете на 
Съвета в това число и на Св. Божилова. "Давайки интервюта те постъпват 
неколегиално спрямо останалите колеги". 

Ал. Иванов смята, че членовете на Съвета не могат да цензурират 
статии на колеги и не могат да се превърнат в регулатори на чуждо мнение. Той 
предлага да се даде право на отговор на доц. Огнянова и статията на Св. 
Божилова да остане. Предложи също така да се преразгледа международната 
дейност и достъпа до информацията по оценката на международните 



институции и постави въпроса: "Защо само доц. Огнянова участва в работните 
групи на Съвета на Европа?". 

Ал. Томов предложи в Бюлетина да се публикуват само взети решения 
от Съвета, като по този начин се спазва ЗРТ, и този материал да не бъде 
публикуван. 

Проф. Жечев подкрепи това предложение и предложи то да се гласува. 
Доц. Лозанов предлага да се актуализира информацията за оценките на 

Европейската комисия и статията да бъде публикувана. Според него се 
подценява извършеното по лицензирането. Предлага да се проведе публично 
заседание на Съвета във връзка с неговите правомощия. 

Иво Драганов предлага всеки брой на Бюлетина да излиза с решение на 
НСРТ като коли и финансиии.Той поиска да му бъде гласувана оставката като 
член на ред колегията. 

Св. Божилова предлага в следващо заседание на Съвета да се 
разгледат проекто-законите за изменение и допълнение на Законът за 
далекосъобщения и ЗРТ, както и скринингите за съответствията на ЗРТ с 
Директивата на Европейския съюз "Телевизия без граници". 

По точка "втора" 
Съветът приема изискванията и предлага те да влезнат като анекс към 

критериите за даване на лиценз. 

/Ал.Томов/ / Иво Драганов/ 

Изготвил протокола: 
Жана Витанс 


